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Hovedstyret i Asker JFF 2011:

Leder:  Jeppe Normann
Nestleder: Per Carlenius (+ leder jakt- og hundeutvalget) 
Kasserer: Petter Noren
Sekretær: Jo-Inge Øhrn 
Medlem:	 Pål	Gisle	(fiskeutvalget)
Medlem: Tomas Aspheim (jaktskytterutvalget)
Medlem: Anita Engen (damekontakt)

 

side 2



Innkalling

Det innkalles til årsmøte i Asker Jeger og Fiskerforening I klubbhuset i  Olledalen 
Skytesenter, 7. MARS 2012 kl. 19.00

Dagsorden: 

  1. Åpning av møtet ved leder 
  2. Valg av møteleder 
  3. Godkjenning av innkalling og dagsorden 
  4. Valg av sekretær til å skrive protokoll
  5. Valg av 2 medlemmer til å undertegne protokollen
  6. Årsberetning og regnskap for 2011 
  7. Budsjett og aktivitetsplaner for 2012
  8. Foreningens kontingentandel for 2013
  9. Valg av styremedlemmer
10. Valg av medlemmer til utvalg
11. Reetablering av damegruppe
12. Opprettelse av eldreråd
13. Fullmakt til styret om å oppta lån begrenset oppad til kr 500 000
14. AJFF 75 år i 2013. Orientering om arbeidet
15. Eventuelt

Regnskap, budsjetter, årsberetninger og utkast til vedtekter er lagt ut på vår nettside. www.asker-
jff.no

FOR STYRET

Jeppe Normann
Styreleder
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Styrets årsberetning for 2011.

Styret har etter valg på årsmøtet 16. mars 2011bestått av:
Jeppe Normann (leder), Per Carlenius (nestleder). Petter Noren (kasserer),
Jo-Inge Øhrn (sekretær). Pål Gisle, Tomas Aspheim og Anita Engen, styremedlemmer.
På bakgrunn av vedtak på forrige årsmøte, ble Jo-Inge ble i april 2011 ansatt i 15 % lønnet
stilling i foreningen.
Styret har avholdt 5 protokollførte styremøter i 2011.

Medlemstallet 31.12.2011 er etter oppgaver fra NJFF 1134 medlemmer. Dette er en
hyggelig økning med 54 medlemmer fra 2010.

Virksomheten i foreningen skjer gjennom utvalgene. Hovedstyret viser til egne beretninger
for disse. En honnør til alle frivillige som gjennom dette arbeid yter en betydelig innsats
for lokalmiljøet i Asker.

Det store løftet i 2011 har vært å fornye hjemmesiden og etablere en plattform for
kommunikasjon med medlemmene. Det er registrert opp mot 900 medlemmer med
mobilnummerkontakt og ca 550 e-post adresser. Det arbeides fortløpende med å
komplettere kontaktene. I tillegg utarbeides løpende forskjellige hensiktsmessige grupper
for foreningens dialog med medlemmene. Hjemmesiden er i perioder meget godt besøkt.

Det er også i 2011 avholdt jegerprøvekurs. Det har vært god deltakelse, og samtlige
deltakere har bestått prøven. Kursene har vært ledet av Jan Erik Fossnes og Per-Ola
Søsveen.
Reguleringsarbeidet for skytebanen i Olledalen har også ut i 2011vært foreningens store
utfordring. I samarbeid med de øvrige foreninger som benytter anlegget er det nedlagt et
betydelig arbeid med å få gjennomført reguleringsplanen. Planen ble enstemmig godkjent i
kommunestyret 9.11.2010 men av enkelte naboer påklaget til Fylkesmannen.. Det er svært
hyggelig å kunne konstantere at fylkesmannen ikke har tatt klagen til følge, og planen er nå
endelig vedtatt. Dette betyr at foreningen umiddelbart vil igangsette de tiltak som følger av
planen, herunder bygge en ny olympisk trap og et tilbygg på eksisterende standplass.

Foreningen	forvalter	jakt	og	fiske	i	Vestmarka.	Kontrakten	med	Oslo	kommune	om	jakt	på
rådyr og småvilt i Dikemark skog utløp i 2011, og ble i august 2011 forlenget med 3 nye år
frem til mars 2014.

Oppsynsgruppen har gjennomført sedvanlig oppsynsarbeid i året, uten at det har vært
avdekket alvorlige overtredelser.

Fiskegruppen	nedlegger	et	stort	arbeid	med	settefiskanlegget	i	Svartdalen	(Sem).
Foreningen har i 2011 vært i dialog med Universitetet for miljø- og biovitenskap (UMB)
på ÅS som er eier av anlegget. Det er fra universitetets side gitt uttrykk for at de ønsker
at samarbeidet om driften skal fortsette som tidligere. Fiskeutvalget har også i 2011
foretatt	prøvefiske	i	Semsvannet	og	i	Sandungen,	samt	drevet	tynningsfiske	for	å	redusere
bestanden,	særlig	av	mort.	Det	har	vært	bra	fisk	i	anlegget.

Krepsesesongen var også i 2011 svært vellykket, tross varierende værforhold. Det er tatt
relativt mye og stor kreps.

I februar 2011 ble ny 10 årig avtale om drift av hundejordet inngått. Også dette med UMB
som grunneier.

side 4



Det	er	gjort	flere	tiltak	for	å	få	bedre	kontroll	på	økonomien.	Dette	har	resultert	i	forbedret
likviditet. Særlig gjelder dette jaktskytterutvalget, som har forbedret resultatet på
leirduebanen i betraktelig grad sammenlignet med tidligere år.

Som vedlagte regnskap viser, gikk klubben med et overskudd i 2011. Dette skyldes bl.a. at
de bebudede kostnader i forbindelse med reguleringsplanen ytterligere er blitt forskjøvet,
slik at regnskapet ikke er belastet med annet enn mindre kostnader ved reguleringsarbeidet.
Det planlegges nå at bygging av ny haglebane og andre nødvendige utbedringer vil bli
foretatt i 2012.

Foreningen er 75 år 12. mai 2013. På årsmøtet i 2011 ble det oppnevnt en jubileumskomité
består av Terje Karlsen, Terje Skansen, Jan Kristiansen og Arild Amundsen, Knut
Kristiansen, Egil Sveen og Else Bergset. Komiteen har gjennom året arbeidet med en
jubileumsbok. Det er allerede lagt ned et stort arbeid fra komiteens side.
Til slutt benytter vi anledningen til å gratulere våre skyttere med svært gode resultater i
2011. Resultater er fortløpende lagt ut på hjemmesiden.
 

********************
 

Medlemmer og andre interesserte holdes orientert om klubbens virksomhet gjennom vår
hjemmeside www.asker-jff.no.

Jeppe Normann
styreleder
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Årsberetning for Fiskeutvalget 2011:

I 2011 har utvalget bestått av Arve Stokke, Gard Schaug, Jan Erik Fossnes, John Bjerkenes, Knut
Kristiansen, Asgeir Ljosland, Svein Erik Lillelien, Svein Otto Aanonsen, Svein Øyvind Vold

Det er avholdt 2 utvalgsmøter, og i tillegg har vi hatt jevnlig kontakt på telefon og e-post.

I løpet av året har vi arrangert:

Familiestevne	med	innlagt	klubbmesterskap	i	Isfiske.	Klubbmester	Philip	Nilsen.

Sjøørettstevne – Liten deltagelse (3 stk)

Fluekastekurs

Utfisking	av	abbor	og	ørekyte	i	Sandungen

Prøvefiske	i	Semsvannet

Familiedag på Sandungen

Åpent	settefiskanlegg	i	forbindelse	med	Semiaden

Forsøkte	fluebinderkurs	–	Liten	respons
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Årsberetning for Fiskeanlegget 2011:

Gjengen har i år bestått av:

Knut Kristiansen (leder), Terje Karlsen, Terje Skansen, Asgeir Ljosland, Svein Otto
Aanonsen, Jan Erik Vogan, Jan Erik Fossnes, John Bjerknes, Knut Alfsen, Sven Øyvind Vold
og Svein Erik Lillelien.

Året 2011startet med en vellykket klekking. Vi har nå masse 1. åringer og masse
rogn i år som klekker ved nyttårstider. Det ser meget bra ut.
Alt det tekniske har fungert utmerket i år også. Varmtvannsbereder i
foringshuset er defekt og jeg håper på at denne skiftes i år. På vårdugnaden ble
det ryddet ute og inne, samt rengjort alle karr. Fisken ble satt i utekarrene for
sommeren.
I	høst	har	stamfiske	og	strykingen	godt	fint.	En	spesiell	takk	til	Janus	og	Terje
Skansen	som	har	vært	på	stamfiske	både	sent	og	tidlig	og	i	all	slag	vær.	Disse	to
har	stort	fanget	den	stamfisken	vi	har	trengt.
Alle	som	har	vakt	på	klekkeriet	er	flinke	til	å	plukke	dø	rogn	for	å	unngå
soppdannelse.
I	2012	ble	det	satt	noe	fisk	i	Sandungen	og	noe	i	Semsvann,	men	ikke	så	mange.
Det er planer om å sette ut mer i 2012.
Vi har hatt 3 dugnader hvor det har vært forholdsvis bra oppmøte.

Det er viktig at alle som har vakt holder område ryddig samt at plenen klippes
og snøen måkes når det trengs. Snøfreseren er reparert og virker.

Når dette skrives ligger det en stor gran inne på klekkeriet som har veltet
av «Dagmar» stormen. Denne har ødelagt gjerdet, men gudskjelov så traff den
ingen av husene eller utekarrene. Her må det ryddes og håper noen trenger ved
og som kan hjelpe til.

Jeg vil også benytte denne anledningen til å takke alle som har hjulpet til på
fiskeanlegget	og	alle	andre	som	gjør	at	fisken	for	det	bedre	i	Askers	vann	og
vassdrag.
Jeg vil også takke alle i utvalget for i stor arbeidsinnsats gjennom året og få
ønske	dere	og	alle	andre	fiskevenner	et	godt	nytt	fiskeår.

Hilsen
Fiskeforvalter / ansv. klekkeriet

Knut Kristiansen
932 28 625
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Årsberetning for Jakt og Hundeutvalget 2011:

Jakt- og hundeutvalget bestod i 2010 av følgende personer: Per Carlenius (leder), Kai Nilsen, 
Martin Nilsen, Steinar Moe, Øyvind Jensen og Fredrik Kveen.

Vi lykkes ikke i år med vårt tilbudet angående hund/sau dressur. Det var stor pågang og mye
frustrasjon. Instruktørene er i hovedsak utilgjengelige. Utfordringen er videre at det er svært
vanskelig å få utdannet nye instruktører. Vi har satt i gang med en dame, men det hele drar ut i tid 
pga manglende tilbud om kurs og eksamener. Her har Akershus JFF en betydelig jobb å gjøre!

Fredrik & Co. har gjort en solid innsats når det gjelder hundejordet i år også. Pågangen er stor og
Fredrik bidrar med mange timers frivillig arbeid hvert år på dette viktige feltet for AJFF.

Interessen for produktsortimentet til Martin & Co. har vært litt mer laber i år enn tidligere år.
Fuglehund trening på rapphøns i Sverige og åpent mesterskap lavland gjennomføres som 
alltid med profesjonell hånd. Det er imidlertid viktig at utvalget setter inn nødvendige tiltak for å 
opprettholde tidligere års deltakerantall.

Revejakta på tomten til Martin i Vollen blir mer og mer populær, og er et meget viktig tilbud til alle
våre nye jegere. Det er viktig at alle medlemmene kjenner sin besøkelsestid og benytter seg 
av dette tilbudet, ikke minst at en tar med seg nye jegere som får jakte på ordentlig. Jegere får 
spenning og vi får god rådyrforvaltning.

Vi holder fokus på markedsføring av hundeforet Sportmans Pride, fordi salget fortsatt går litt tregt.
Det	er	forunderlig	at	ikke	flere	medlemmer	og	bekjente	benytter	seg	av	dette	gode	tilbudet.	Det	
bør oppleves som en mindre byttekostnad og bytte hundefor enn bank! Selv om det ikke ser slik ut 
i dag. Martin og Fred holder fortsatt koken, men ingen kok uten forsatt ild. Ilden brenner kun ved 
kjøp av for regelmessig.

Temakveldene for hare og rådyr har i høst ikke vært avholdt. Det er bare å beklage.

Vinner av årets Rovvilt konkurransen 2010/2011 ble som mange tidligere år Per Ola Søsveen.

Mange	søkere	til	jaktkort	denne	sesongen,	og	med	fleksible	medlemmer	fikk	de	fleste	sitt	første	
ønske
oppfylt. Kai gjør på dette feltet en stor innsats når det gjelder dagskort.

Basert på innmeldt fangst og observasjoner i marka ser det ut som 2011 har vært bra. Det ble felt 
5	rådyrbukk	de	to	første	ukene	i	jakta,	og	seks	totalt.	De	fleste	småviltjegerne	har	brukt	kortene	
sine	flittig,	og	tabellen	nedenfor	viser	resultatet.	Selv	om	vi	som	er	jegere	vet	at	jakta	er	mye	mer	
enn felte vilt!

Rådyr

Terreng: Kalv 1 1/2 år 
bukk

1 1/2 år 
geit

1 1/2 år og eldre 
bukk

1 1/2 år og eldre 
geit

Asker kommune, Solli skog 0 0 0 0 0
Asker kommune, Tveiter skog 0 0 0 1 0
Løvenskiold Vækerø, Rustan 0 0 0 0 0
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Terreng: Kalv 1 1/2 år 
bukk

1 1/2 år 
geit

1 1/2 år og eldre 
bukk

1 1/2 år og eldre 
geit

Asdøltjern 0 0 0 0 0
Vardåsen 0 0 0 0 0
Oslo kommune, Dikemark 0 2 0 3 0
Nore, Heggedal 0 0 0 0 0
SUM 0 2 0 4 0

Småvilt

Terreng: Hare Orrhane Orrhøne Jerpe Rugde
Asker kommune, Solli skog 0 1 0 0 0
Asker kommune, Tveter skog 4 1 0 0 0
Løvenskiold Vækerø, Rustan 6 0 1 0 1
Asdøltjern 3 0 0 3 0
Oslo kommune, Dikemark 0 0 0 0 0
Nore, Heggedal 0 0 0 0 0
SUM 13 2 1 3 1

Jeg vil til slutt benytte anledningen til å takke kjernen i utvalget for alle de frivillige timene de gir til
medlemmene i AJFF. Det er de gutta som gjør det mulig å drive et jakt- og hundeutvalg i Asker.

Jakt og Hundeutvalget v/ leder Per Carlenius

side 9



Årsberetning for Jaktskytterutvalget 2011:

Utvalgets sammensetning

Leder:    Tomas Aspheim
Nesten leder:   Stefan Winsnes
Medlem:   Phillip Geicke

Husstyrer:   Kjell Stenseth

Arbeidsutvalg:   Thomas Bielawski 
    Else Bergset 
    Fred Arne Olsen   
    Anita Engen   
    Ragnhild Skaare   
    Finn Krohn Jørgensen   
    Wilfred Geicke   
    Andreas Bakke   
    Ellen Egenæss  
    Rolf Andresen  
    Morten Andresen   
    Amund Geicke

Utvalgets arbeid

Møter

Det er avholdt 2 møter hvor aktivitetsplanen er tema, og 2 dugnader med opprydding av området. I 
tillegg har det vært noen interne møter vedrørende ny bane.

Spesielle oppgaver

Utvalgets hovedoppgave er å drifte lerduebanen, i tillegg er det lagt ned mye arbeid i 
planleggingen av ny jegertrap bane, med mange møter gjennom sesongen med arkitekt / ansvarlig 
søker og andre impliserte.

Aktivitet

Aktiviteten har vært god i år da vi kom i gang på normal tid. Det var tidlig i sesongen noen færre 
oppmøtte enn normalt, men dette henger sammen med den trege åpningen året før. I tillegg er det 
mange som ikke ser på våre nettsider om åpningstider og kun tror det er åpent tirsdag og torsdag. 
Håper den nye sms tjenesten vil bedre kommunikasjonen med medlemmene slik at dette unngås.

Det har blitt avholdt 64 skytedager i tillegg til 2 jegerprøver for AJFF, 1 jegerprøve for Nordre 
Hurum jff samt utleie av banen til forskjellige sammenhenger. Vi har også avholdt klubbmesterskap 
og trekantstevne.
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AJFF har deltatt på Beretta Norges Cup, leirdue sti 2011 totalt etter 8 stevner:

Klasse Navn   Resultat i klasse Totalt utøvere i klasse
C Terje Wathne   95   107
C Stefan Winsnes  17   107
D2 Wilfred Geicke  22   32
D2 Andreas Bakkke myking 22   32
E2 Arne Randrup Jensen 1   16
F Anita Wathne   11   12

Nordisk trap, OL trap og 7 stk på veteran NM, samt god deltakelse i fylkesmesterskapet (8 stk).

Vi har i år også avholdt klubbmesterskap, hvor Arne R. Jensen ble klubbmester og trekantstevne 
(AJFF - Sollihøgda JFF – Bærum JFF) hvor vi vant ved? (VI VANT!)

Rolf	Andresen	fikk	oppgaven	med	å	overvåke	aktiviteten	ute	på	stevnene	og	dette	er	da	
tilbakemeldingen:

Kretsmester i lerduesti ble Andreas Myking. 
Magnus vant c-klassen med 22 og 23 på Myhrspiten. 
Så var vi en gjeng på Flå for å teste banen der. Wilfred ble da nr.1, Andreas nr. 2. Begge var med i 
pressfinale,	og	Andreas	vant	omskytingen	og	fikk	en	stor	skinke.	(Fra	Asker	var	vi:	Kjell	S,	Terje	C,	
Rolf A, Wilfred G, Finn K J, Andreas B og Magnus C). 

Kristoffer skyter mye OL-trap og Nordisk trap, og hevder seg meget godt der. Gull i Nordisk OL 
Trap.

NM i nordisk trap tok Wilfred sølv, Kristoffer bronsje, og Andreas 5. plass. 
Wilfred skyter også mye skeet. Veldig aktive unggutter! 

Etter hvert har det blitt en bra gjeng som reiser rundt og hevder seg bra.
Ellers må det nevnes at Kjell S vant hele stevnet på Bjerke i år, i jegertrap!!  
Magnus Karlsen skjøt så bra i år at han skjøt seg opp i klasse B kommende sesong.    

FLOTT INNSATS.

Økonomi

Økonomien har vært i fokus i år og det ser ut som vi har hatt det beste resultatet på mange år.

Brutto overskudd lerduebanen: 131.398.-

Kurs

Det har blitt utdannet 3 nye hagleinstruktører i 2011.

Ny jegertrap bane

Det har vært mye spenning rundt byggesøknaden og det var gledelig da Fylkesmannen ga 
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den vedtatte reguleringsplanen sin fulle tilslutning og stadfester kommunens vedtak. Ingen 
av klagernes argumenter er tatt til følge. Vi har ved ansv.søk, purret kommunen etter dette og 
den	24.1.2012	fikk	vi	beskjed	om	at	rammesøknaden	er	godkjent.	Nå	venter	mye	arbeid	med	
planlegging, igangsetting og ferdigstillelse av anlegget vårt i Olledalen.

Med godt år

Tomas Aspheim
Leder jaktskytterutvalget
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Årsberetning for Oppsynsgruppa 2011:

Oppsynet har i løpet av 2011 foregått stort sett slik som tidligere år.

Det	har	vært	lagt	vekt	på	kontroll	av	båndtvang		ved	at	vi	flere	ganger	har	vært	ute	og	tatt	personer	
som har sluppet hundene sine. Dette har for noen ført til anmeldelser og bot.

Videre har vi rykket ut på mistanke om ulovlig jakt uten at vi har kunnet ta noen for dette.

Vi har en sak gående ang Arnestadbekken , hvor utbygger skal komme opp med en plan på 
hvordan denne kan restaureres . Denne saken er vi i dialog med miljøavd. hos Fylkesmannen og 
avventer noe før vi ev. går til anmeldelse.

Vi har innrapportert leirras ved Åstaddammen til Fylkesmannen og fått beskjed fra de at om vi 
ønsker å rydde opp der så kan vi det. Men jeg tror ikke at dette raset har medført noen hindring for 
fisken	i	dammen.

Vi har hatt oppsyn med krepsingen i Sandungen og det har som tidligere gått veldig bra.

Vi	har	sjekket	fiskere	i	Askerelva	,	garn	og	ruser	i	sjøen	uten	å	ha	avdekket	noe	ulovlig.

Vi	fikk	på	slutten	av	året	noe	kritikk	for	ikke	å	ha	vært	mer	aktiv	i	kontroll	av	jegere.	Dette	skal	vi	
følge opp til høsten og ber derfor alle jegere om å sørge for å ha med seg nødvendige papirer når 
de går ut .

Vi er i oppsynet 5 stykker med begrenset politimyndighet og er i stor grad også avhengige av 
andre både med oppsyn og med tips om ulovligheter . Jeg vil dermed takke alle som tipser oss 
og håpe at vi fortsatt kan ha et gått samarbeid med alle som ferdes ute og kan avdekke ev. 
ulovligheter eller andre saker som oppsynet bør ta seg av.

For oppsynet

Svein Erik Lillelien
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Fiskeutvalget - Aktivitetsplan 2012

Familiestevne	inkl	.	isfiskestevne	og	fylkesmesterskap

Rydde i Askerelva

Vannprøver fra Askerelva

Fluekastekurs dato kommer senere

Prøvefiske	i	Semsvannet	12	–	13	mai

Familiedag	på	Sandungen	2	–	3	juni	(utsetting	av	fisk)

Utsetting	av	fisk	i	Semsvannet

Stamfiske	og	stryking	av	stamfisk
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Aktivitetsplan for fiskeanlegget 2012

Dugnad	på	fiskeanlegget	i	Svartdalen	ved	Semsvannet April / Mai
Prøvefiske	Semsvann Mai
Prøvefiske	Sandungen Mai / Juni
Utsetting av ørret i Askerelva, Semsvannet og Sandungen Juni
Stamfiske	fra	Ulvenvannet,	Semsvannet	og	Sandungen Oktober
Dugnad	på	fiskeanlegget	i	Svartdalen	ved	Semsvannet Oktober
Stryking	av	fisk November

Da overnevnte aktiviteter er veldig væravhengig, kan ikke en fast dato settes.

Er det noen som er interessert å være med på noen av aktivitetene
kan utvalgsleder kontaktes for nærmere informasjon.

Knut Kristiansen
Mobil 932 28 625
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Regnskap for 2011 og budsjettforslag for 2012 Jegerprøven        

Hovedstyre Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
Inn Ut Inn Ut Inn Ut

Medlem/årsmøte 0 4 000 0 2 022 0 4 000
Kontingenter 130 000 0 145 775 0 140 000 0
Renter bank/post 200 0 684 0 500 0
Tilskudd 5 000 0 11 406 0 5 000 0
medlemseffekter 1 000 0 0 0 500 0
Utleie 10 000 0 4 495 0 5 000 0
Tippe Midler 4 000 0 5 773 0 6 000 0
Godgjørelse Medlemer 0 0 0 4 000 0 8 000
Lønn 0 0 0 36 000 0 55 000
Gaver 0 0 0 2 402 0 3 000
Annonser 0 3 000 0 2 844 0 3 000
Porto 0 5 000 0 90 0 5 000
Drift Klubbhus 0 60 000 0 60 000 0 60 000
Strøm 0 5 000 0 0 0 5 000
Driftsutgifter 0 5 000 0 18 890 0 5 000
Møteutgifter 0 5 500 0 0 0 5 000
Utenomhus opparbei. 0 50 000 0 0 0 0
Reguleringsplan 0 10 000 0 26 905 0 0
Invisteringer 0 0 0 0 0 0
Telefongodtgjørelse 0 7 000 0 0 0 0
Diverse 0 3 000 0 2 408 0 3 000
Medlemskont.Vel 0 100 0 0 0 100
Renter Lån / Gebyr 0 1 000 0 305 0 1 000
Post/bank gebyr 0 500 0 53 0 500
Forsikring 0 19 000 0 17 791 0 19 000
Hundejordet 17 000 7 000 27 100 7 000 25 000 7 000
Medlems fest 10 000 15 000 0 0 0 0
Sum 177 200 200 100 195 233 180 710 182 000 183 600
Resultat -22 900 14 522 -1 600

Jegerprøven Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
inn ut inn ut inn ut

Kursavgift 100 000 0 116 586,00 0 100 000 0
Kursmateriell 0 6 000 0 0 0 6 000
Kursutgifter 0 4 500 0 13 318 0 4 500
Godtgjørelse Kursholder 0 0 0 4 000 0 0
Bil godtgjørelse 0 0 0 2 525 0 0
Annonser 0 4 000 0 2 196 0 4 000
Møte utgifter 0 0 0 0 0 0
Porto 0 200 0 0 0 200
Praktisk kurs banen 0 10 000 0 10 000 0 10 000
Sum 100 000 24 700 116 586 32 039 100 000 24 700
Resultat 75 300 84 547 75 300
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Jakt/hundeutvalg Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
inn ut inn ut inn ut

Hund/sau kurs 15 000 6 500 9 050 10 000 5 000
Jaktkort 84 000 80 000 84 205 77 556 84 000 80 000
Annonser 0 500 0 500
Porto 0 500 864 0 800
Viltstell 0 5 000 0 5 000
Kurs 0 2 000 8 000 0 2 000
Investeringer 0 1 500 0 0
Diverse 0 1 000 0 1 000
lagre leie 0 0 4 500 0 0
Hundefor 0 0 73 345 61 452 75 000 70 000
Jaktturer 0 0 0 0
Premier 0 0 3 000 0 0
Medlemsmøter 3 000 5 000 0 0
Sum 102 000 102 000 166 600 155 372 169 000 164 300
Resultat 0 11 228 4 700

1 Mangler instruktører hund / sau, usikker post
2 Jaktkort: Forventer et salg på ca kr 4000 i dagskort
3 Planlagt lite aktiviteter
4 Forventer bedre margin på hundefor i 2012

Settefiskanlegget Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
inn ut inn ut inn ut

Asker Kommune 70 000 0 70 000 0 70 000 0
Salg av fisk 5 000 0 3 000 0 8 000 0
Strøm 0 40 000 0 25 957 0 40 000
Bil godtgjørelse 0 0 0 1 260 0 0
Forutgifter 0 10 000 0 0 0 10 000
Alarmoverføring 0 3 000 0 3 212 0 2 200
Drift 0 10 000 0 5 304 0 5 100
Veterinærutgifter 0 5 000 0 0 0 3 000
Medlemskont. OFA 0 500 0 500 0 0
Diverse 0 0 0 200 0 0
Vedlikehold 0 7 500 0 266 0 16 000
Nye Investeringer 0 10 000 0 7 756 0 13 500
Sum 75 000 86 000 73 000 44 455 78 000 89 800
Resultat -11 000 28 545 -11 800
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oppsynsgruppa Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
inn ut inn ut inn ut

Asker Kommune 15 000 0 15 000 0 15 000 0
Driftsutgifter 0 0 0 0 0 0
Varige investeringer 0 0 0 0 0 0
Møteutgifter 0 0 0 1 650 0 0
Bil, tlf godj. Oppsyn 0 5 000 0 1 886 0 5 000
Sum 15 000 5 000 15 000 3 536 15 000 5 000
Resultat 10 000 11 464 10 000

Jaktskytterutvalget Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
inn ut inn ut inn ut

Startkontingenter 0 12	  500 9	  850 0 0 12	  500
Premier 0 0 0 2	  451 0 0
Kiosk 0 0 4	  081 0 0 0
Lerduer	  og	  skudd 176	  400 114	  660 187	  174 106	  140 176	  400 114	  660
LMU	  Middler 25	  000 0 0 0 25	  000 0
Drift 0 2	  000 0 1	  819 0 2	  000
Diverse 0 0 2	  160 2	  045 0 0
Rep varig Investering 0 10	  000 0 972 0 10	  000
Strøm 0 9	  000 0 0 0 9	  000
Utleie	  av	  bane 15	  000 6	  240 25	  445 3	  795 15	  000 6	  240
Deltageravgift 0 0 0 11	  450 0 0
Kurs 0 5	  000 0 4	  608 0 5	  000
Medlemsmøter 0 5	  000 0 0 0 5	  000
Hagleinstruksjon junior 0 0 0 0 0 10	  000
Jaktturer 0 30	  000 0 0 0 20	  000
Md.Ko.	  Akerhus	  skyt. 0 5	  000 0 1	  350 0 5	  000
Jegerprøven 10	  000 2	  600 10	  000 0 10	  000 2	  600
Sum 226 400 202 000 238 710 134 630 226 400 202 000
Resultat 24 400 104 080 24 400

Utbygging bane Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
inn ut inn ut inn ut

Bygging	  ny	  bane 0 350	  000 16	  000 67	  512 0 1	  000	  000
Sum 0 350 000 16 000 67 512 0 1 000 000
Resultat -350 000 -51 512 -1 000 000
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Fiskeutvalget Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
inn ut inn ut inn ut

Kurs	  Fluekasting 3000 500 0 0 3000 500
Svartdalen 75	  000 86 000 73 000 44 455 78	  000 89 800
Sandungen 40	  000 34 000 40	  966 23	  193 50	  000 35 500
Stevner 0 500 0 0 0 0
Isfiske konk. 3000 0 6	  616 337 3000 1000
Kioskvirksomhet 2000 2000 0 664 0 0
Annonser 0 4000 0 2	  355 0 3000
Porto 0 0 0 0 0 500
Premier 0 2000 0 0 0 2000
Varige	  investeringer 0 1000 0 2	  705 0 1000
Kurs	  Fiskeskole 0 0 0 0 0 1000
Diverse 0 1500 0 2	  579 0 500
Møteutgifter 0 1000 0 0 0 1000
Sjøørret	  konk. 1000 500 0 0 1000 300
Temakvelder 2000 2000 0 0 2000 3000
Fisketur 0 0 0 0 1500 3000
Sum 126 000 135 000 120 582 76 288 138 500 142 100
Resultat -9 000 44 294 -3 600

Sandungen Budsj.11 Budsj.11 Regns.11 Regns. 11 Budsj.12 Budsj.12
inn ut inn ut inn ut

Løvenskjold 0 30	  000 0 18	  531 0 30	  000
kort Salg 40	  000 0 40	  966 0 50	  000 0
Annonser 0 4	  000 0 4	  450 0 4	  000
Porto 0 0 0 0 0 500
Diverse 0 0 0 212 0 1	  000
Sum 40 000 34 000 40 966 23 193 50 000 35 500
Resultat 6 000 17 773 14 500

side 19



Resultatoversikt

Styret 14 522
Jakt/hundeutvalget 11 228
Jaktskytterutvalget 104 080
Utbygging banen -51 512
Fiskeutvalget 44 294
Jegerprøven 84 547
Oppsyngruppa 11 464
Sum 218 624

Budsj. 10 Budsj. 10 Regnsk. 10 Regnsk. 10 Budsj. 11 Budsj. 11
Inn Ut Inn Ut Inn Ut

Hovedstyret 177 200 200 100 195 233 180 710 182 000 183 600
Jakt/hundeutvalget 102 000 102 000 166 600 155 372 169 000 164 300
Jaktskytterutvalget 226 400 202 000 238 710 134 630 226 400 202 000
Utbygging banen 0 350 000 16 000 67 512 0 1 000 000
Fiskeutvalget 126 000 135 000 120 582 76 288 138 500 142 100
Jegerprøven 100 000 24 700 116 586 32 039 100 000 24 700
Oppsysngruppa 15 000 5 000 15 000 3 536 15 000 5 000
Sum budsjett 746 600 1 018 800 868 711 650 087 830 900 1 721 700
Resultat -272 200 218 624 -890 800

RESULTATOVERSIKT                                                                                 

Kapitaloversikt 31.12.11 31.12.10 31.12.11

DNB Nor Sparekonto 1 934 2 638
DNB Nor Lånekonto -6 646 0
DNB Nor Sparekonto 1 935 2 638
Postgiro 371 877 527 684
Kontanter hovedstyre 20 028 15 090
Kasse lerdue 1 354 1 354
Konto Kiosk Leirdue banen 0 20 116
Beholdning duer/patroner, premier 57 000 8 400
Beholding hundefor 17 715 10 485
Ubetalte Regninger -36 417 -26 417
Utestående Fordringer 40 655 90 355
Beholdninger 394 719 613 342

Egenkapital 394 719
Resultat 0
Sum 394 719

side 20


